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P R O T O K Ó Ł  NR XLIX/13 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 23 sierpnia 2013 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jana Medyńskiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1. Ogrodnik Andrzej - Burmistrz Kożuchowa  

2. Żyrolis Adam   - Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Ponikwia Kazimierz  - Sekretarz Gminy 

4. Piotrowska Jolanta  - Skarbnik Gminy 

5. Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny UM 

6. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 12.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Medyński 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad.  
 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał proponowany porządek 

obrad, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Przygotowanie jednostek oświatowo - wychowawczych do nowego roku szkolnego 

2013/2014. 

4. Realizacja zadań statutowych organizacji i jednostek związanych ze sportem, kulturą, 

rekreacją i turystyką. 

5. Selektywna zbiórka odpadów. Stan obecny i dalsze działania zmierzające do 

uporządkowania aktualnej sytuacji w tym zakresie.  

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 



2 

 

a/ bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Kożuchów; /numer druku XLIX/1/13/ 

b/ wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów; /numer druku 

XLIX/3/13/  

c/ przyjęcia „Programu Aktywności Lokalnej dla gminy Kożuchów na lata  2013 - 2022”; 

/numer druku XLIX/4/13/ 

d/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok; /numer druku 

XLIX/5/13/ 

e/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów 

na lata 2013 – 2020; /numer druku XLIX/6/13/ 

f/ ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych; /numer druku XLIX/2/13/ 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLVIII. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wykreślenie punktu 

5 porządku obrad.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Dusza Zbigniew – radny, złożył wniosek o wykreślenie punktu 7 lit. f porządku obrad tj. 

projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych. /numer druku 

XLIX/2/13/ 

Wniosek został przyjęty większością głosów. /za – 12, przeciw – 2, wstrzymało się od 

głosu - 1/ 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, złożył wniosek  

o wprowadzenie w punkcie 7 lit. f porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. /numer druku XLIX/8/13/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Jelinek Marcin – radny, poprosił radnego Z. Duszę o wyjaśnienie powodu wycofania 

projektu uchwały, ponieważ na posiedzeniach Komisji zdecydowanie podtrzymywał 

swój wniosek. Poinformował, że planował złożyć wniosek do porządku obrad dotyczący 

wprowadzenia projektu uchwały w sprawie obniżenia wynagrodzenia Burmistrza 

Kożuchowa. Dodał, że w tej sytuacji nie będzie składał wniosku natomiast złoży  

w biurze Rady Miejskiej pismo wraz z projektem uchwały, którym zobowiązuje 
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Przewodniczącego Rady do wprowadzenia załączonego projektu uchwały do porządku 

obrad sesji w przypadku, kiedy rozpatrywany będzie projekt uchwały w sprawie 

obniżenia diet radnych. Poprosił o nadanie projektowi trybu prawnego.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 

7 lit.g porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie organizacji Powiatowych Zawodów  

w Sportach Pożarniczych Drużyn OSP. /numer druku XLIX/7/13/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 

7 lit. h porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości, zasad pobierania opłaty targowej oraz wyznaczenia inkasenta. /numer druku. 

/XLIX/9/13/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 

7 lit. i. porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym 

dotacji celowej z budżetu Gminy Kożuchów, trybu postępowania w sprawie udzielania 

dotacji i sposób jej rozliczania. /numer druku XLIX/11/13/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Przygotowanie jednostek oświatowo - wychowawczych do nowego roku szkolnego 

2013/2014. 

4. Realizacja zadań statutowych organizacji i jednostek związanych ze sportem, kulturą, 

rekreacją i turystyką. 

5. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Kożuchów; /numer druku XLIX/1/13/ 
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b/ wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów; /numer druku 

XLIX/3/13/  

c/ przyjęcia „Programu Aktywności Lokalnej dla gminy Kożuchów na lata  2013 - 2022”; 

/numer druku XLIX/4/13/ 

d/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok; /numer druku 

XLIX/5/13/ 

e/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów 

na lata 2013 – 2020; /numer druku XLIX/6/13/ 

f/ rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. /numer druku XLIX/8/13/ 

g/ udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie 

organizacji Powiatowych Zawodów w Sportach Pożarniczych Drużyn OSP; /numer 

druku XLIX/7/13/ 

h/ zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości, zasad pobierania opłaty targowej 

oraz wyznaczenia inkasenta. /numer druku. /XLIX/9/13/ 

i/ zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy Kożuchów, trybu 

postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposób jej rozliczania; /numer druku 

XLIX/11/13/ 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLVIII. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty większością głosów. /za – 12, przeciw – 2, wstrzymało się 

od głosu - 1/ 

Jelinek Marcin – radny, ponownie poprosił radnego Z. Duszę o wyjaśnienie powodu 

wycofania wniosku. 

Dusza Zbigniew – radny, wyjaśnił, że powodem decyzji wycofania wniosku była 

dyskusja i głosowanie nad projektem na posiedzeniu wspólnym Komisji. Doszedł do 

wniosku, iż nie jest celowe przedstawienie projektu uchwały na sesji. Dodał, że projekt 

uchwały może być przedstawiony w innym terminie po wprowadzeniu pewnych korekt. 
 

Do pkt.2. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac 

Burmistrza między sesjami./Sprawozdanie w załączeniu./ 
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Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał jak wygląda dalsza 

perspektywa członkostwa Gminy w Euroregionie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że od około 3 lat Gmina 

Kożuchów otrzymuje więcej środków niż wpłaca do Euroregionu. Średnio, w roku, 

Gmina korzysta z dwóch projektów na kwotę 8 – 10 tys. euro. Dodał, że Gmina zbyt 

późno pozyskała partnera, aby korzystać ze środków infrastrukturalnych.  

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy Burmistrz zwrócił się do sołtysów o pokrycie  

z funduszu sołeckiego wkładu własnego do projektu Wzgórz Dalkowskich. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że do każdego zadania 

potrzebny jest wkład własny. Na chwilę obecną celowo nie wpisano wkładu własnego do 

budżetu na wykonanie placów zabaw, ale wpisane są konkretne kwoty w ramach 

funduszów sołeckich. Miejscowościom, które zaplanowały wykonanie placu zabaw 

Gmina dołoży dwa razy tyle środków. 

Jelinek Marcin – radny, poprosił o odniesienie się do informacji, iż budowa boiska  

w Mirocinie Dolnym będzie finansowana ze środków zewnętrznych w 68% a nie jak 

wcześniej Burmistrz zapewniał w 80%. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że dotacja do wykonania boiska 

wynosi 80% netto, ale nie więcej niż 500 000 zł. Koszty wykonania będą wiadome po 

przetargu. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu, zapytał, ile wniosków, 

składanych przez społeczności lokalne do Fundacji Porozumienie Wzgórz Dalkowskich, 

zostało pozytywnie zaopiniowane. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że trzy wnioski będą 

realizowane.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka, powiedziała, że Burmistrz nie powiedział czy będzie 

wykonywana melioracja w Kożuchowie 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że zawiązana została spółka 

wodna w celu realizacji zadań statutowych m.in. Gminy. Na ten cel Gmina planuje 

własne środki. Spółka będzie pozyskiwała również środki zewnętrzne. Dodał, że część 

prac w Kożuchowie zostanie najprawdopodobniej wykonana ze środków pozyskanych ze 

Starostwa. Uzupełnił, że od kwietnia br. pięciu pracowników w ramach robót 

publicznych wykonuje prace na rowach w mieście Kożuchów. Dodał, że po 



6 

 

interwencjach władz Gminy do końca miesiąca października br. będzie wykonane 

regulowanie cieku Kożuszna na całej długości w Kożuchowie. Prace będą polegały m.in. 

na likwidacji zatorów, przeczyszczeniu i odmuleniu dna itp.. Dodał, że Marszałek 

zaproponował spisanie porozumienia na mocy którego Gmina przekaże 10 – 15 % 

kosztów wykonania dokumentacji projektowej kompleksowej modernizacji cieku 

Kożuszna na terenie miasta. W latach 2015 – 2016 wykonana byłaby kompleksowa 

przebudowa cieku. Jeżeli będzie taka wola, to we wrześniu należy wysłać pismo do 

Urzędu Marszałkowskiego. Dodał, że Kożuszna jest dużym problemem, dlatego uważa, 

iż nie będzie innego wyjścia jak wykonać to zadanie. Jeżeli spółka wodna będzie 

udrażniała rowy, które mają ujście w Kożusznej, to ciek będzie miał jeszcze gorszy stan  

i będą występowały jeszcze większe podtopienia.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał 

czy w przetargu na dowozy uwzględniono możliwość przewozu mieszkańców. Zapytał, 

czy ceny będą tak wysokie jak wcześniej. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że w przetargu nie można ująć 

takiego zapisu, ponieważ Gmina kupuje bilety od PKS. Zapewnił, iż w rozmowach  

z Prezesem PKS prosił, aby ceny dla mieszkańców nie były cenami zaporowymi.  
 

Do pkt.3. 

Ćwiklik – Kowalska Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, przedstawiła informację nt. 

przygotowania jednostek oświatowo - wychowawczych do nowego roku szkolnego 

2013/2014. /Informacja w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał czy rozważana była 

możliwość zmiany godzin odjazdu dzieci z poszczególnych miejscowości. Przypomniał, 

że w ubiegłym roku zapewniano, że te dzieci, które w ubiegłym roku wyjeżdżały do 

szkoły najwcześniej w roku bieżącym będą wyjeżdżały później. 

Ćwiklik – Kowalska Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, stwierdziła, że co rok można 

zmieniać godziny odjazdu, ale wiąże się to z liczbą dzieci dojeżdżających, trasą  

i kosztami. Zapewniła, że starają się zamiennie stosować dowozy. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytała, czy dzieci ze szkoły w Stypułowie mają szansę na dotację biletów z Urzędu 

Miejskiego. 
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Ćwiklik – Kowalska Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, negatywnie odpowiedziała na 

zadane pytanie. 

Ponikwia Kazimierz - Sekretarz Gminy, stwierdził, że w ubiegłym roku przyjęta została 

strategia rozwoju Gminy w której zawarte zostały bardzo istotne tematy, m.in. opieka 

przedszkolna na wsi. Zauważył, że w tym zakresie nic się nie zmieniło prócz tego, że  

w Stypułowie zostało otwarte niepubliczne przedszkole. Boleje nad tym, że w dalszym 

ciągu dzieci są segregowane. Zdaje sobie sprawę, że jest to ciężki temat budżetowy i nie 

mówi tylko o przedszkolach publicznych, ale o każdej formie, która dopuszcza opiekę 

nad dziećmi od 3 – 5 lat. Dzieci na wsi nie mają nic, trochę się poprawia z placami 

zabaw. Można wychodzić z założenia, że większość decyduje o mniejszości, ale powinno 

być odwrotnie. Patrząc na Unię Europejską, to biedniejsze regiony otrzymują 

dofinansowanie. Poprosił, aby w perspektywie czasowej potraktować temat tak, jak to 

robią bardziej sprawiedliwi od nas. Były szanse uzyskania dofinansowania ze środków 

unijnych na tworzenie miejsc przedszkolnych, ale nie zostały zrealizowane. Kolejną 

sprawą jest to, iż niewiele się zmieniło w zakresie niechęci dzieci z Gminy Kożuchów do 

uczęszczania do naszego Gimnazjum. Około 16 – 20% dzieci nie uczęszcza do placówki. 

Z tego powodu zmniejsza się drastycznie subwencja. Poprosił o rozważenie, co w tej 

materii można zrobić. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, podziękował, za uwagi zauważył, że 

opinia Dyrektora Gimnazjum, wyrażona na posiedzeniu Komisji, jest inna. Dyrektor 

twierdzi, że eksodus dzieci z Gminy Kożuchów został zatrzymany. Opinia krążąca po 

Gminie jest taka, że nasze Gimnazjum ma niższy poziom nauczania niż gimnazja  

z Nowej Soli i Zielonej Góry. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, potwierdził, iż z wyjaśnień Dyrektora 

wynika, że proces ten został zatrzymany. Stwierdził, że jeżeli weźmiemy pod uwagę 

zameldowania i liczbę dzieci uczęszczających do Gimnazjum, to jest tak jak twierdzi 

Sekretarz Gminy, ale jeżeli weźmiemy pod uwagę ilość absolwentów szkół 

podstawowych z Gminy, to wskaźnik jest dobry i w dalszym ciągu się poprawia. Jeżeli 

chodzi o przedszkola, to przeprowadził dwie rozmowy z Fundacją Wzgórz Dalkowskich. 

Zapewnił, że przeprowadza analizę obiektów w których mogłyby być prowadzone 

placówki, punkty przedszkolne. Myśli, iż rokrocznie od przyszłego roku będziemy 

otwierali przynajmniej jedną placówkę. 
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Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że dzieci z terenów wiejskich również zasługują na 

przedszkole publiczne. Nie należy z góry zakładać, że na wsi nie można założyć takiego 

przedszkola.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że wystarczy zapoznać się  

z przepisami ustawowymi mówiącymi o koniecznych warunkach lokalowych 

obowiązujących przedszkola publiczne i niepubliczne wówczas radny M. Jelinek uzyska 

odpowiedź na swoje pytanie. Dodał, że nikt nie twierdzi, iż przedszkole niepubliczne jest 

gorsze od publicznego. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że obowiązek przedszkolny jest zadaniem Gminy. 

Zauważył, że bardzo dobrze, iż Sekretarz Gminy zabrał głos bo z wypowiedzi 

Naczelnika Wydziału wynika, że oświata w Gminie jest w dobrym stanie. Przypomniał, 

że podczas Komisji Dyrektorzy zgłaszali wiele problemów.  

Ćwiklik – Kowalska Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, zauważyła, że jej intencją nie 

było powtarzanie wypowiedzi Dyrektorów, ponieważ każdy zakład pracy ma problemy. 

Zaproponowała, aby tematowi przyjrzeć się w listopadzie, ponieważ z doświadczenia 

wie, że sytuacja ulegnie zmianie. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, wyjasnił, iż prosił Naczelnika 

Wydziału OKSiZ, aby zaprezentowane zostały ogólne tematy, ponieważ wnikliwie temat 

omawiany był podczas Komisji. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

powiedział, że dzieci posyłane są do szkół w gminie Zielona Góra, ponieważ 

podstawiane są autobusy i szkoły są lepiej wyposażone. Zauważył, że Dyrektorzy 

informowali o braku płynności finansowej, dlatego nie dziwi się, że rodzice nie chcą 

posyłać dzieci do takich placówek. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zaapelował do radnego J. Niezgodzkiego, 

aby nie wygłaszał nieprawdziwych opinii. Zapewnił, że żadnemu z Dyrektorów do tej 

pory nie zabrakło złotówki na bieżące opłaty. Dyrektorzy zgłaszają swoje obawy  

i potrzeby. Stwierdził, że to, iż w chwili obecnej nie mają środków nie znaczy, że tych 

środków nie otrzymają z Gminy 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

stwierdził, że z pisma Dyrektora wynika, iż zauważalny jest problem z płynnością 
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finansowania bieżących wydatków. Dyrektorzy w coraz większej skali zgłaszają 

problemy z finansowaniem oraz problemy remontowe placówek. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

stwierdziła, że z uwagi na niż demograficzny nie jest zasadne otwieranie przedszkolnych 

placówek publicznych w każdej miejscowości wiejskiej, ponieważ wiąże się to z dużymi 

kosztami. 

Ćwiklik – Kowalska Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, poinformowała, że 

nowelizacja ustawy zezwala na dowożenie dzieci młodszych niż pięcioletnie w związku  

z tym otwiera się nowa furtka w tym zakresie. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

stwierdził, że na terenie Gminy nie ma żadnych przedszkoli. 

Ćwiklik – Kowalska Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, odpowiedziała, że jest 

oddział przedszkolny przy Szkole Podstawowej w Mirocinie Dolnym. Dodała, że na 

terenie wiejskim nigdy nie było przedszkoli, których organem prowadzącym była Gmina 

Kożuchów.  

Jelinek Marcin – radny, zauważył, że dziecko z terenu wiejskiego, które nie ma 

zamożnych rodziców, nie ma żadnych szans na przedszkole. Zauważył, że po podliczeniu 

problemów, o których mówili Dyrektorzy, wynika iż na koniec roku może zabraknąć 

około 500 000 zł.. Stwierdził, że nie należy bagatelizować problemu. 

Ćwiklik – Kowalska Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, stwierdziła, że również 

uczestniczyła w posiedzeniu. Nie zgodziła się z wypowiedzią radnego M. Jelinka.  
 

Do pkt.4. 

Flis Bogusław – Dyrektor KOKiS „Zamek”, przedstawił informację nt. realizacji zadań 

statutowych placówki. /Informacja w załączeniu./ Zapewnił, że przygotowania do 

dożynek zostały zakończone. Koszt dożynek wyniesie około 5 000 zł. Poinformował, że 

od miesiąca września rozpoczynają się zajęcia dla seniorów w ramach TUL. Będą to 

zajęcia z aerobiku, kurs komputerowy oraz zajęcia muzyczne chóru. Od września rusza 

nabór dzieci na zajęcia plastyczne i dziennikarskie oraz kurs tańca towarzyskiego. 

Organizowany będzie również turniej piłki siatkowej oraz Jarmark Mieszczański. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że w ofercie KOKiS 

„Zamek” jest zbyt mało propozycji dla osób w średnim wieku oraz osób starszych. 

Zauważył, że w przedstawionym materiale powielają się informacje, stwierdził, że nie 
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wie jaki to ma cel. Rozumie, że organizowane są wystawy i bardzo szanuje ludzi, którzy 

potrafią malować, ale Kożuchów jest specyficzny i trzeba być koneserem, aby się 

interesować malarstwem. Dodał, że pamięta te czasy, kiedy organizowane były festyny  

w parku. Pamięta, że raz w roku przyjeżdżała Filharmonia Zielonogórska, a sala „pękała 

w szwach”. Organizowany był „Bal z myszką” na który przyjeżdżały osoby z całego 

województwa. Zauważył, że w programie tegorocznych dożynek nie ma rozstrzygnięcia 

konkursu na najładniejszą zagrodę, który organizowany był od wielu lat. Odniósł się do 

sprawozdania finansowego. Zauważył, że do 31 lipca br. na koszty, które wyniosły  

572 956 zł. na płace i pochodne wydano 375 114 zł co stanowi 65% kwoty, na 

działalność podstawową wydano 44 489 zł. tj. 7,8%. Zapytał, czy KOKiS „Zamek” jest 

instytucją powołaną, aby zatrudnić pracowników i im płacić czy instytucją powołaną do 

tworzenia kultury. Stwierdził, że do końca roku koszty pracownicze wyniosą 78% 

przekazanej dotacji. Stwierdził, że jeżeli nie stać nas na kulturę, to może należy przenieść 

instruktorów w struktury biblioteki, która doskonale sobie radzi. Niech instruktorzy 

prowadzą zajęcia z dziećmi, a w zamku należy zostawić dwóch pracowników 

gospodarczych. Działania takie spowodują, iż koszty nie będą tak duże. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zaproponował zorganizowanie w przeciągu 

2 – 3 tygodni debaty na temat kultury, na której wskazane zostaną kierunki działania  

i podjęte zostaną wnioski. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przychylił się do propozycji 

Burmistrza Kożuchowa. 

Flis Bogusław – Dyrektor KOKiS „Zamek”, stwierdził, że koszty osobowe biblioteki 

stanowią 80% budżetu, tak jak to jest w KOKiS „Zamek”. Na pozostałą działalność 

zostało tyle ile uchwalone zostało przez radnych w budżecie. Dodał, że bardzo wzrosły 

wszystkie koszty utrzymania. Zauważył, że mieszkańcy chcą, aby KOKiS „Zamek” 

otwarty był od godziny 7 – 20 zauważył, iż nie jest w stanie zapewnić tego dwoma 

pracownikami, to samo dotyczy „Orlika”.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, ilu pracowników 

zatrudnionych jest w KOKiS „Zamek”. 

Flis Bogusław – Dyrektor KOKiS „Zamek”, poinformował, iż zatrudnia 20 

pracowników w tym 4 w hotelu, 1 na stadionie, 1 na orliku, w zamku jest 2 pracowników 

gospodarczych, 1 sprzątaczka, księgowość i 4 instruktorów. Zapytał, czy jest to za dużo. 
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Stwierdził, że może zaprosić kabaret Ani Mru Mru za który zapłaci 5 – 6 tys. a na występ 

przyjdzie 5 osób, zapytał ile osób w Kożuchowie kupi bilet za 30 zł.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, powiedział, że należy próbować. 

Dodał, iż zna przypadki, że mieszkańcy z Kożuchowa jadą do Nowej Soli na występ za 

który płacą 50 zł. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, nie zgodził się ze stwierdzeniem, że w KOKiS „Zamek” 

nic się nie robi. Zwrócił uwagę, że kiedyś dożynkami zajmował się wydział rolnictwa  

a środki zaplanowane były w budżecie gminy, to samo dotyczy konkursu na najładniejszą 

zagrodę wiejską. Stwierdził, że na KOKiS „Zamek” nakładane są kolejne zadania nie 

zapewniając środków na ich wykonanie. Powiedział, że nad organizacją Dni Kożuchowa 

KOKiS „Zamek” powinien mieć wyłącznie nadzór merytoryczny. Stwierdził, że  

w KOKiS „Zamek” w okresie jesienno – zimowym jest zimno. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

stanęła w obronie Dyrektora KOKiS „Zamek”, stwierdziła, że za zaproszenie artystów 

musi zapłacić KOKiS ponieważ ilość osób uczestnicząca nie jest wystarczająca na 

pokrycie kosztów. Rosną również koszty utrzymania obiektu a środki finansowe nie są 

większe.  

Malczyk Piotr – radny, zapytał co z działalnością sportową. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

stwierdziła, że za wynajęcie boiska lub innego obiektu powinny być pobierane opłaty. 

Flis Bogusław – Dyrektor KOKiS „Zamek”, stwierdził, że bardzo ciężko było 

zorganizować dożynki, ciężko było znaleźć starostę i starościnę a radni którym 

proponował udział w komisji do oceny wieńców dożynkowych odmówili udziału w niej. 

Dodał, ze liczył na pomoc, ale został sam.  
 

Do pkt.5. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił  

o informację nt. właścicieli działek na ulicy Daszyńskiego wraz z ich przeznaczeniem. 

Poprosił o aktualizację strony internetowej Urzędu, ponieważ w składzie Rady nie ma 

ujętego radnego G. Wajmana. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił o oczyszczenie z krzewów i drzew murów 
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obronnych. Zwrócił uwagę na dewastację pomnika Św. Nepomucena. Poprosił o ocenę 

kosztów i renowację pomnika. Poprosił o przestawienie w inne miejsce kontenerów na 

śmieci, które stoją przy baszcie katowskiej. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

poprosiła o postawienie WC w parku miejskim.  

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

złożyła wniosek o uporządkowanie cmentarza przy ul. Drzymały oraz zamknięcie bramy. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że klucz od bramy mają 

mieszkańcy kamienicy do której jedyny dojazd prowadzi przez teren cmentarza. Dodał, 

że w latach 90 – tych prowadzone były ekshumacje na tym cmentarzu. Zapewnił, że 

sprawdzi sytuację i przekaże radnej informacje. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

złożyła wniosek o dostarczenie szlaki lub tłucznia w celu naprawy drogi dojazdowej do 

posesji ul. Spacerowa 2.  

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

złożyła wniosek o uporządkowanie żywopłotu przy ulicy Parkowej oraz 

wyeksponowanie znaku drogowego na drodze podporządkowanej do ul. Hożej.  

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

złożyła wniosek o naprawę zapadłości stwarzającej niebezpieczeństwo dla kierowców. 

/ulica Kraszewskiego na wysokości Kasyna/. 
 

Do pkt.6. lit a. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Kożuchów. /numer druku XLIX/1/13/ Wyjaśnił, że nieruchomość stanowi cześć parkingu 

przy cmentarzu komunalnym a z wnioskiem o dzierżawę wystąpił podmiot gospodarczy 

który planuje postawić na tym terenie obiekt handlowy. 

Medyńska Beata – mieszkanka, stwierdziła, że zdaje sobie sprawę, iż jest wolny handel 

i każdy może rozpocząć działalność. Poinformowała, że Pan Samson również planuje 

wybudować na terenie przy cmentarzu pawilon, który będzie trzecim obiektem 

handlowym. Stwierdziła, że ma wątpliwości czy podmioty te utrzymają się na rynku. 

Zapytała, czy jest sens kumulować coś co nie będzie miało racji bytu. Zapytała, dlaczego 

nie został ogłoszony przetarg w tym zakresie. Powiedziała, że ma nadzieję, że jeżeli 
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uchwała zostanie przyjęta, to w przyszłości inni mieszkańcy będą traktowani w ten sam 

sposób. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że odbył rozmowę  

w tej sprawie z Panią B. Medyńską . Wyjaśniał, dlaczego tak się dzieje. Dzisiaj warunki 

zmieniły się. Zapewnił, że każdy inny podmiot, który zwróciłby się z wnioskiem 

otrzymałby taką zgodę pod warunkiem, że obiekt stawiany miałby charakter nietrwały. 

Ogłoszenie przetargu uzasadnione byłoby gdyby wnioski złożyło kilka osób. 

Medyńska Beata – mieszkanka, stwierdziła, że gdyby Gmina ogłosiła przetarg to 

zgłosiłyby się osoby chętne. Z przetargu Gmina mogłaby uzyskać wyższy czynsz 

dzierżawny. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że Gmina ogłosiłaby 

przetarg w przypadku gdyby teren przeznaczony został pod zabudowę trwałą. Nadmienił, 

że dzierżawa zawierana jest na 10 lat, ale podmiot liczy się z tym, że umowa może być 

wypowiedziana wcześniej.  

Dusza Zbigniew– radny, zapytał, czy osoba która ubiega się o dzierżawę była już 

dzierżawcą tego gruntu. Zapytał czy stawka czynszu dzierżawnego będzie porównywalna 

do stawki obowiązującej osoby, które już dzierżawią działki na tym terenie. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że podmiot nie był 

dzierżawcą tego terenu a stawka dzierżawy w trybie bezprzetargowym wynika  

z zarządzenia Burmistrza Kożuchowa.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

zaproponował wycofanie uchwały i ogłoszenie przetargu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że na tym terenie można 

postawić jeszcze dziesięć kiosków. Jeżeli zgłosi się kolejny podmiot, to może postawić 

kiosk obok. Około trzydziestu podmiotów składa wnioski o umożliwienie handlowania  

1 Listopada. Zapewnił, że terenu wystarczy dla każdego.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

stwierdził, że oddanie terenu w dzierżawę na okres 10 lat bez przetargu jest nie fair 

wobec mieszkańców.  

Dusza Zbigniew– radny, stwierdził, że najprawdopodobniej w umowie zawartej po 

przetargu nie będzie można zawrzeć zapisu o możliwości wcześniejszego jej zerwania. 



14 

 

Jelinek Marcin – radny, zgodził, się z wypowiedzią radnego J. Niezgodzkiego. 

Zaproponował wycofanie projektu uchwały. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że ogłoszenie przetargu 

wiąże się z wywieszeniem na 35 dni wykazu nieruchomości przeznaczonych do 

przetargu, następnie ogłoszenie przetargu wywieszane jest na 30 dni. Biorąc pod uwagę 

terminy, potencjalny podmiot gospodarczy podpisze umowę po 1 listopada. Grunt ten 

również będzie musiał być wyłączony z możliwości dzierżawy 1 Listopada, ponieważ 

będzie przedmiotem przetargu. Powtórzył, że jeżeli inny podmiot złoży wniosek to 

również otrzyma zgodę na dzierżawę.  

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapytał, kto poniesie 

odpowiedzialność jeśli podmiot uzna, że jego interes polegał na tym, że zdąży do  

1 Listopada działalność uruchomić, a w sytuacji postawienia warunku uczestnictwa  

w przetargu nie uruchomi tej działalności i będzie miał uzasadnione roszczenia. 

Stwierdził, że uruchomienie tego przetargu spowoduje konieczność ogłaszania 

przetargów na pozostałe miejsca którymi dysponują co rok ci sami kupcy. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że stawka dzierżawy Pani  

B. Medyńskiej również wynika z obowiązującego zarządzenia. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że ma nadzieje, iż źle zrozumiał Zastępcę 

Burmistrza, ale z jego wypowiedzi wynika, że „coś komuś” obiecał. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, stwierdził, że nie pierwszy raz radny 

nie zrozumiał jego wypowiedzi.  

Jelinek Marcin – radny, przypomniał, że złożył wniosek o wycofanie projektu uchwały 

z porządku obrad. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zauważył, że nie złożył oficjalnego 

wniosku. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, dodał, że dostrzega inne 

niebezpieczeństwo ponieważ w sytuacji gdyby ktoś złożył wniosek o nabycie gruntu, 

który Pani B. Medyńska dzierżawi, to Gmina będzie musiała przeprowadzić przetarg na 

ten grunt. 

Perdian Halina – radna, zapytała czy Burmistrz straszy. 
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że złożenie wniosku o zmianę  

w porządku obrad jest wróceniem do reasumpcji głosowania nad porządkiem obrad. 

Jeżeli wolą radnych jest nie przyjęcie projektu, to zostanie on odrzucony w głosowaniu.  

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił, aby w przyszłości radni 

wyraźnie precyzowali wnioski. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości niezabudowanej stanowiącej 

własność Gminy Kożuchów. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 10, przeciw – 3, wstrzymało się 

od głosu – 2/ 
 

Do pkt.6. lit b. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer 

druku XLIX/3/13/  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. / za –15, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 0, nie głosowało - 0/ 
 

Do pkt.6. lit c. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia „Programu Aktywności Lokalnej dla gminy Kożuchów na lata  

2013 - 2022”. /numer druku XLIX/4/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia „Programu Aktywności Lokalnej dla gminy Kożuchów na lata  

2013 - 2022”. 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za –15, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 0, nie głosowało - 0/ 
 

Do pkt.6. lit d. 

Piotrowska Jolanta - Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok. /numer druku XLIX/5/13/ 

Jelinek Marcin – radny, poprosił o odpowiedź na zapytanie złożone podczas 

posiedzenia Komisji dotyczącego ilości osób z Gminy Kożuchów uczestniczących  

w projekcie Europejska Koalicja Partycypacji Obywatelskiej. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, z uwagi na nieobecność Naczelnika 

Wydziału PR zaproponował, udzielenie odpowiedzi w sprawach różnych. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za –14, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 1, nie głosowało - 0/ 
 

Do pkt.6. lit e. 

Piotrowska Jolanta - Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2013 – 

2020. /numer druku XLIX/6/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2013 – 2020.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. / za –15, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 0, nie głosowało - 0/ 
 

Do pkt.6. lit f. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. 

/numer druku XLIX/8/13/ 
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Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. /numer druku 

XLIX/8/13/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za –12, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 3, nie głosowało - 0/ 
 

Do pkt.6. lit g. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie 

organizacji Powiatowych Zawodów w Sportach Pożarniczych Drużyn OSP. /numer 

druku XLIX/7/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie 

organizacji Powiatowych Zawodów w Sportach Pożarniczych Drużyn OSP. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za –14, przeciw – 0, wstrzymało się 

od głosu – 1, nie głosowało - 0/ 
 

Do pkt.6. lit h. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości, zasad pobierania opłaty targowej 

oraz wyznaczenia inkasenta./numer druku XLIX/9/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości, zasad pobierania opłaty targowej 

oraz wyznaczenia inkasenta. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. / za –15, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 0, nie głosowało - 0/ 
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Do pkt.6. lit i. 

Ponikwia Kazimierz - Sekretarz Gminy, przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad 

udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy Kożuchów, trybu 

postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposób jej rozliczania. /numer druku 

XLIX/11/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy 

Kożuchów, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposób jej rozliczania 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za –13, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 1, nie głosowało - 1/ 
 

Do pkt.7. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr XLVIII został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.8. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo Pani Buczko. /Pismo 

w załączeniu./ 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że wielokrotnie były interwencje 

w obiekcie świetlicy w Mirocinie Średnim. Stwierdził, że podczas ostatniej wizyty 

zauważył, iż nie było opiekuna prawnego obiektu. Dodał, że tą kwestię należy 

uregulować ponieważ, jeżeli sołtys użycza klucz do świetlicy, to powinien wskazać 

osobę która danego dnia jest odpowiedzialna za świetlicę. W świetlicy musi być zeszyt  

w którym będzie odnotowane kto danego dnia pobrał klucz i o której godzinie klucz 

został oddany. Pisma informujące o tych zasadach otrzymają wszyscy sołtysi. Zapewnił, 

że prowadzone są działania zmierzające do rozwiązania tej trudnej sytuacji. Prowadzone 

są rozmowy z Panem Staroszczukiem, który dysponuje nieruchomością przy boisku, na 

temat ewentualnej zamiany na inną nieruchomość. Zapewnił, że sytuacja zostanie 

rozwiązana, ale może to potrwać jeszcze kilka lat. Nadmienił, że Sołtys Mirocina 

Średniego wyraził zgodę na takie działania. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo z SGGW  

w Warszawie. /Pismo w załączeniu./ 
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Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu, poprosił o wykonanie 

w przyszłym tygodniu instalacji elektrycznej w świetlicy wiejskiej w Stypułowie. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu, stwierdził, że w sesji na 

której omawiany jest temat oświaty, powinien również uczestniczyć Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Stypułowie. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapewnił, że do Dyrektora zostało 

wysłane zaproszenie.  

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu, zapytał, czy Dyrektor 

szkoły występował z wnioskiem o dofinansowanie remontu dachu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że ustalił z Prezesem Fundacji 

Wzgórz Dalkowskich, iż remonty kapitalne będzie wykonywała Gmina. zaproponował 

Prezesowi wykonanie w przyszłym roku audytu energetycznego, aby docelowo w roku 

2015 – 2016, wraz z projektem na termomodernizację Szkoły Podstawowej w Mirocinie 

Dolnym, przygotować obiekt w Stypułowie. Bieżące remonty leżą po stronie Fundacji. 

Prezes zapewnił, że ma środki na ten cel.  

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu, poprosił o remont 

dwóch przystanków w Stypułowie. Zaproponował, aby remont dofinansował PKS. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że w sprawie 

remontów przystanków zostały skierowane zapytania do firm. 

Malczyk Piotr – radny, zapytał, czy udało się „namierzyć” sprawcę dewastacji 

przystanku PKS na osiedlu 22 Lipca. Zapytał, czy planowany jest remont tego 

przystanku. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że przystanek był 

remontowany około 2 lata temu, ale niestety jest notorycznie dewastowany przez 

przesiadującą tam młodzież. Zaproponował skierowanie w to miejsce patrolu pieszego 

Straży Miejskiej. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

stwierdził, że 15 maja br. składał pismo w którym wnioskował o farbę, szczotkę i taśmę 

malarską, ponieważ mieszkańcy chcieli odnowić przystanek autobusowy, ale do dnia 

dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi na pismo. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że farbę można było kupić w 

ramach funduszu sołeckiego. 
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Zakrzewski Bronisław – radny, poprosił o przeanalizowanie możliwości 

zorganizowania kilku grup ćwiczebnych dla dzieci ze szkół podstawowych. Zapytał, czy 

jest możliwość nawiązania współpracy w tym zakresie ze stroną Niemiecką. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że w sprawie zajęć będzie 

rozmawiał z Dyrektorami szkół. Ewentualnie w miarę uzyskanych oszczędności można 

ogłosić konkurs ofert na organizację zajęć. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał 

kiedy na przystankach zostaną umieszczone informacje o zakazie plakatowania. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, iż pracownik ustala 

możliwości w tym zakresie. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że radny J. Niezgodzki ma problemy  

z niepomalowanym, przystankiem a w Studzieńcu nie ma nawet zatoczki autobusowej. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, powiedział, iż chciałby się odnieść do 

słów radnego M. Jelinka, który stwierdził przy omawianiu projektu uchwały w sprawie 

bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Kożuchów iż „coś komuś obiecał”. Oświadczył, że każdemu podmiotowi, który zwróci 

się do niego o jakąkolwiek pomoc w realizacji swojej działalności gospodarczej obieca, 

że w granicach prawa taką pomoc udzieli. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, 

na jakim etapie jest realizacja funduszu sołeckiego i jak mieszkańcy mają planować 

kolejny fundusz sołecki. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że 3 września br. odbędzie 

się spotkanie z sołtysami. Na spotkaniu zostanie przedstawiona informacja z realizacji 

wydatków z funduszu sołeckiego. Każdy sołtys otrzymał w ustawowym terminie 

informację o wysokości funduszu sołeckiego na 2014 rok. Podczas spotkania ustalone 

będą główne wskazania.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, 

czy zostały zakończone prace na drodze zniszczonej prze firmę poszukującą gazu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zgodnie z zawartym porozumieniem firma 

ma obowiązek zgłosić roboty pracownikowi Urzędu, który ma te roboty odebrać. Firma 

ma utrzymać drogę w stanie niepogorszonym przez trzy lata.  
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Do pkt.9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 15.45 

 

Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Kinga Kukuć                            Jan Medyński 

 

 

 

 


